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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 14/2021 z jednání VV dne 22. prosince 2021 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci: Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS).  

Hosté: Pavel Myšák (PM), Antonín Brabec (AB), Hana Schlangerová (HS), Petr Býma (PB). 

Omluveni: Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl (KV), Alexandr Křížek (AK). 

  

Projednávané body: 

1. Finance 

- PM předložil VV kalkulaci rozpočtu na rok 2022, která aktuálně vychází ve značné ztrátě a to 

4 mil Kč a to za předpokladu, že ČSRU naplní všechny plánované akce v příštím roce. 

V takovém případě a v návaznosti na finanční výsledky v předcházejících letech by v rozpočtu 

na rok 2022 chybělo 2,5 mil. Kč. Podle PM je třeba určit priority ke škrtům v rozpočtu, pokud 

se do něj nepodaří sehnat více peněz.  

Na nákladovou stránku má negativní dopad mimo jiné také navyšování ceny na ubytovací a 

stravovací služby a dále vyšší počet akcí celkově. Další navýšení nákladů pak představuje 

vyšší počet reprezentačních utkání a turnajů i postup mužské a ženské reprezentace do vyšších 

úrovní 7s mistrovství Evropy. Rugby Europe totiž poskytuje týmům ve vyšších divizích nižší 

finanční podporu. Další navýšení pak bude přestavovat založení mužské reprezentace do 23 

let. 

- DP uvedl, že ragby je nízkonákladový sport a že například částka 5 milionů korun od státu, 

která je v jiných velkých sportech zanedbatelná, by celému sportu výrazně pomohla. DP tak 

bude usilovat v jednáních se státem o navýšení financování na ragby. Dále DP zdůraznil, že 

pokud chce jít české ragby výkonnostně nahoru, musí tomu rozpočet náležitě přizpůsobit. 

- PM diskusi uzavřel konstatováním, že pokud dokud bude státní rozpočet ve stavu provizoria, 

zůstává hlavní zdroj financování ČSRU, státní dotace, nejasné. 

Usnesení: VV bere na vědomí 

 

 

2. Manažer výkonnostního ragby ČSRU 

- PM v návaznosti na předchozí bod uvedl, že ČSRU si v tuto chvíli nemůže dovolit obsadit 

pozici manažera/trenéra výkonnostního ragby. 

- PS oznámil, že takovou situaci chápe, proto si kandidáta na tuto pozici vezme do ragbyového 

klubu Praga Praha. Podle PS ho klub v budoucnu rád částečně uvolní i pro unii či reprezentace. 
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Usnesení: VV schvaluje zamítnutí obsazení této pozice. 

 

3. Certifikace povrchu Národního ragbyového stadionu na Markétě 

- PM informoval VV o proběhlé schůzce se zástupci Olymp CS MV a o aktuální situaci kolem 

vad zjištěných v průběhu certifikace a o záměru tyto vady odstranit během nejbližších týdnů a 

provést opakované měření nejpozději během měsíce února. 

Usnesení:  VV pověřuje KV a PM dalšími jednáními a to jak se zástupci Olymp CS MV, tak také ze  

světovou federací World Rugby. 

 

4. Sportovní úsek 

- PM oznámil, že trenér mužské reprezentace XV Miroslav Němeček požádal o jmenování Jana 

Čížka do pozice asistenta trenéra reprezentace XV seniorů. 

- AB podotkl, že s uvedeným návrhem souhlasí a že Jan Čížek je aktuálně hlavním trenérem 

extraligového týmu RC Přelouč a držitelem trenérské licence C. 

 

Usnesení: VV schvaluje jmenování Jana Čížka a bere na vědomí zahájení užší spolupráce  

     s rumunským ragbyovým svazem.  

 

V Praze dne 30. prosince 2021  

 

Zapsal: Petr Býma 


